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Klub poslanika „Crno na bijelo" 

Podgorica,
26. oktobar 2021.godine
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SmAČEMČA PRILOa:

SKUPŠTINA CRNE GORE 

n/r PREDSJEDNIKU SKUPŠTINE

Saalasno članu 187 Poslovnika Skupštine Crne Gore, obavještavamo Vas 
L te ptent predsjedniku Vlade, gospodinu Zdravku Krivokapiou u ime 

Kluba poslinika “Crno na bijelo” na Drugoj - posebnoj sjedr^ci Drugog 

redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2021. godini koja je zakazana 

postaviti ovlašćena predstavnica, poslanica Suada Zoro j .29. oktobar,

Miloš Konatar

PREDSJEDNIK KLUBA POSLANIKA CRNO NA BIJELO

KLUB POSLANIKA CRNO NA BIJELO 

Kancelarija br.28/ tel/fax +382 20 404 574



Klub poslanika „Crno na bijelo“ 

Podgorica,

26. oktobar 2021.godine

SKUPŠTINA CRNE GORE 

n/r PREDSJEDNIKU SKUPŠTINE

Na osnovu člana 187 Poslovnika Skupštine Cme Gore predsjedniku Vlade Crne Gore 

gospodinu Zdravku Krivokapiću, postavljam sljedece pitanje.

Poštovani predsjedniče Vlade,
Da li je za Vas prihvatljivo da izglasavanje Tužilačkog savjeta bude uslovljeno dogovorom 

0 rekonstrukciji Vlade?

a odgovor tražim i u pisanoj formi.Obrazloženje ću dati na sjednici

Suad^Zor^ić

KLUB POSLANIKA CRNO NA BIJELO
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Podgorica, 29. 10. 2021. godine

Poštovani predsjedniče,
Dostavljam Vam odgovor na pitanje Kluba poslanika Crno na bijelo;

Uvažena poslanice Zoronjić,
Na Vaše pitanje sam već nekoliko puta javno odgovorio - smatram da je 
izglasavanje novog Tužilačkog savjeta prioritet svih prioritela za ovu vlast i ne 

vidim nijedan razlog da to pitanje bude uslovljeno dogovorom oko rekonstrukcije 
Vlade Cme Gore. Rekonstrukcija Vlade je posve odvojen proces od izglasavanja 
Tužilačkog savjeta. U nekoliko navrata, u svojim javnim nastupima, ukazivao 
sam na stanje u kom se nalazi naše tužilaštvo i potrebu što hitnijeg izglasavanja 
Tužilačkog savjeta, nezavisno od drugih procesa, jer istina i pravda ne smiju da 
čekaju. Kašnjenja u reformi sudstva i tužilaštva negativno utiču na unaprjeđenje 
vlađavine prava u Cmoj Gori i, u velikoj mjeri, obesmišljavaju borbu protiv 
kriminala i korupcije koju pokušava da realizuje Vlada. U tom smislu, koristim i 

priliku da pozovem Skupštinu, parlamentarnu većinu i sve činioce u 
parlamentu, kojima su Cma Gora i njeni interesi na srcu, da što prije izglasaju 

novi Tužilački savjet.

ovu

S uvažavanjem.
Predsjeđnik Vlade Crae Gore 

Prof. dr Zdravko Krivokapić
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